

Kekal Sihat PARU-PARU Anda Dengan Alveo+



NUTRITION INFORMATION / MAKLUMAT PEMAKANAN

Serving size / Saiz hidangan : 1 Sachet (5g)

Serving per package / Hidangan setiap bungkusan : 20

	Per 100g/ Setiap (100g)	Per Serving/ Sehidangan (5g)
Fat	0.8 g	0.0g
Protein	1.1 g	0.1g
Total Sugar	3.0 g	0.1g
Total Carbohydrate	91.8 g	4.6g
Energy	379 kcal	19 kcal
Sodium	0.0g	0.0g

Dos harian Alveo+ ialah strategi yang bagus untuk orang yang mengambil berat tentang kesihatan paru-paru mereka. Dikaji dan dirumus di Amerika Syarikat, Alveo+ ialah bahan tambahan yang dibuat dengan ekstrak Boysenberry semulajadi. Dalam pelbagai kajian selama bertahun-tahun oleh institut sains pakar New Zealand Plant & Food Research, Boysenberries telah terbukti membantu memperbaiki tisu paru-paru yang rosak dan mengurangkan keradangan dan pengeluaran lendir.

KAMI PEDULI, KAMI KONGSI.

Hubungi Kami

Telefon : +6(011)1663 9727

E-mel : info@evocare.com.my

Laman Sesawang : www.evocare.com.my

Alamat : Evo Healthcare Sdn Bhd
D-1-58, Block Dahlia, 10 Boulevard,
Lebuhraya SPRINT, PJU 6A,
47400 Petaling Jaya, Selangor.

SCAN ME



evocare
ALVEO+



RISALAH PRODUK

2022

APA ITU EVOCARE ALVEO+?

Alveo+ berasal daripada perkataan Latin "alveolus". Ia berfungsi sebagai makanan tambahan untuk menggalakkan dan meningkatkan kesihatan paru-paru. Alveo+ didatangkan dengan 20 sachet kebaikan serbuk yang mengandungi formula gabungan 8 jenis buah-buahan yang boleh menjamin kesihatan paru-paru kita/anda.

Produk ini mematuhi sepenuhnya peraturan tempatan daripada HAACP, dan MESTI selain daripada Diperakui GMP daripada 100% bahan semulajadinya.

Mula mencapai paru-paru yang lebih kuat dan sihat dengan Alveo+ sekarang. Bernafas secara sihat dengan Alveo+.



EVOCARE ALVEO+ FUNGSI UTAMA

Pengambilan makanan tambahan tertentu termasuk vitamin C, Vitamin D, Magnesium, Omega-3, Zink dan Selenium boleh membantu menggalakkan kesihatan paru-paru terutamanya dalam kalangan mereka yang mempunyai keadaan yang menjejaskan paru-paru seperti COPD, asma dan bentuk kanser tertentu.



Hidu Masa Hadapan, Hembuskan Masa Lalu.

BAHAN KANDUNGAN

- ★ **Boysenberry** : Kandungan vitamin C untuk Boysenberry mempunyai paras antosianin 4 kali lebih tinggi daripada blueberry. Kandungan antosianin : 2,610mg setiap 100g.
- ★ **Maqui Berry** : Kandungan antioksidan Maqui Berry, diukur dengan nilai Oxygen Radical Absorbance Capacity (ORAC) ialah 37,174 untuk 100g buah segar.
- ★ **Tiger Milk Mushroom** : Menurut kajian yang dibuat oleh UCSI University & Medical Health Center, Cendawan Susu Harimau didapati membantu menguatkan pernafasan manusia.
- ★ **Bee Propolis** : Kajian terhadap kumpulan propolis terbukti membantu pesakit untuk meningkatkan ujian kawalan asma (ACT). Propolis lebah didapati dapat mengurangkan keupayaan paru-paru pesakit asma dan mengurangkan gejala.
- ★ **Apple** : Epal penuh dengan nutrien, serat makanan dalam epal boleh bertindak sebagai prebiotik untuk menggalakkan kesihatan penghadaman dan mengawal pergerakan usus. Selain itu, agen antioksidan di dalamnya seperti kuersetin, katekin dan asid klorogenik boleh membantu mengurangkan kerosakan sel.
- ★ **Raspberry** : Vitamin C, dan E, Selenium, Beta Karotena, Lutein, Lycopene, dan Zeaxanthin adalah semua contoh antioksidan dan semuanya terdapat dalam Raspberry.
- ★ **Blackberry** : Blackberry adalah sumber vitamin C yang hebat, yang terkenal dengan keupayaannya untuk meningkatkan sistem imun dan mencegah jangkitan pernafasan.
- ★ **Blueberry** : Blueberries boleh mengurangkan risiko penyakit kardiovaskular melalui laluan keradangan. Antosianin terdapat pada paras tinggi dalam Blueberries.

